
                                                                                                                          

                                        
 

 
 
 
Verslag besloten bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg dd. 20 augustus 2019, de 
Beijerd, 16.00 uur 
 
 
Afwezig: Jack 
 

1) Mededelingen bestuur, Na de gewone wijkvergadering zal het Db nog uitgebreid spreken 

met bewoners Catharinastraat (krakers) en een aantal enthousiaste wijkcontactpersonen. 

Een lange zit dus! Tevens heeft de voorzitter aangekondigd dat de portefeuille herzien gaat 

worden. Bestuursleden krijgen de vraag voorgelegd of de zaken binnen de portefeuille die ze 

behartigen nog actueel zijn, en/of er belangstelling naar andere portefeuilles is (zie ook 

naschrift). 

2) VO Nieuwe Mark, Opmerkingen op het V(oorlopig) O(ntwerp) zijn ingestuurd, sluitingsdatum 

was 8 augustus. De Gemeente is nu bezig met het maken van een nota van Commentaar op 

de ingezonden stukken. Het is even afwachten wat de procedure is nadat de nota van 

Commentaar is uitgebracht (uitgemaakte zaak of kunnen we nog verder overleggen?) 

3) Oostflank, Tonny heeft op 22 augustus in de Beyerd een bijeenkomst georganiseerd met 

verschillende VvE’s om de plannen rondom de Oostflank te bespreken. Er zijn nogal wat 

omissies in dit plan. Vooral het tweezijdig fietspad aan de kant van de in- en uitgangen van 

de VvE’s, het kruispunt met de Boschstraat, plaats bushaltes, acties rondom 30 km verkeer 

(hoe dan?). Tevens uit de voorzitter de zorg dat het smaller maken van de wegen naar 

parkeervoorzieningen niet zal leiden tot minder verkeer eerder meer opstoppingen. Tenzij de 

Oostflank barst van het doorgaand verkeer dat hiermee ontmoedigd zou worden. Er is in elk 

geval gesprekstof genoeg om op de inloopavond eens van gedachten te wisselen. Overigens 

lijkt het plan hetzelfde als lange tijd geleden. Vraag: wat is er met alle tussentijdse 

opmerkingen gebeurd? 

4) Catharinastraat, in deze straat is een tamelijk groot pand gekraakt. De eigenaar heeft nog 

geen afdoende aangifte gedaan en de krakers kunnen strafrechtelijk niet aangepakt worden. 

Wel bestuursrechtelijk, indien de krakers voor een onveilige situatie zouden zorgen. Dan kan 

de burgemeester bij voldoende meldingen wel ingrijpen. Tot nu toe is het volstrekt 

onduidelijk wat het plan van de Gemeente Breda en de Politie is om hier orde op zaken te 

stellen. Mails aan de burgemeester hebben niet tot duidelijkheid geleid. Het DB praat na de 

vergadering met de bewoners en zal dan proberen tot actie te komen. 

5) Stand van zaken website, de website wordt op 23 augustus overgedragen aan William 

Maanders, aan Jack is gevraagd de toegangscodes van FB te overhandigen zodat een 
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combinatie in de berichtgeving kan worden gemaakt. In eerste instantie gaan we de website 

uitbreiden met een kopje “verslagen” zodat eenieder deze snel kan vinden. Daarna is het 

zaak om na te gaan wat we nog meer willen op de site (agendapunt volgende vergadering, 

denk er alvast over na, ook wie er belangstelling heeft om artikelen te schrijven).  

6) Themabijeenkomst, Ouderen en “in gesprek met de Wijkraad”, Egbert heeft samen met Piet 

en Costa inmiddels behoorlijk wat gegevens verzameld om een bijeenkomst voor te kunnen 

bereiden. Een aantal zaken komt daarbij in beeld: voorzieningen, veiligheid in de binnenstad, 

geschikt wonen, zorg aan huis etc. Cijfers van de Gemeente zijn niet altijd gericht op het 

stukje Stadshart, maar met de nodige creativiteit komen we er wel uit. De 

Themabijeenkomst zou uitgebreid kunnen worden met het onderwerp evenementen, tevens 

zal aan de wijkmanager gevraagd worden nog wat actuele zaken te willen bespreken. 

Gedacht wordt aan 11 of 18 november. Egbert, Piet en Costa nemen het initiatief, Egbert 

nodigt de wijkmanager uit. 

7) In gesprek met de Wijkraad, met deze reeks bijeenkomsten gaan we kleinschalig de 

bewoner s weer ontmoeten. Er komt een inloopspreekuur, politici en media zijn ook welkom. 

Bijgevoegd is het voorstel, zoals we dit de komende tijd gaan uitvoeren. Binnen het DB zullen 

we kijken hoe we dit in het programma van 2019/2020 gaan inpassen. 

8) Evenementennota, deze wordt dit jaar nog geëvalueerd, zoals door wethouder Quaars is 

aangegeven. We zijn erg benieuw in hoeverre hij de punten van de 6 wijkraden heeft 

verwerkt. In elk geval heeft de wijkraad d.m.v. veel werk van Egbert al wel een beeld van wat 

wij in de nota verwerkt zouden willen zien. Op 22 augustus spreken Egbert en Piet met de 

ondernemers(fonds). We gaan dan kijken of er gemeenschappelijke zaken zijn binnen het 

evenementengebeuren en waar we (nog) geen overeenstemming zien. 

9) Komst Henk van der Corput en nieuwe medewerkers vanaf 17.00 uur, Henk heeft binnen de 

afdeling Wijkzaken twee nieuwe medewerkers, die hij aan ons heeft voorgesteld: Eric de Vos 

is werkzaam als fysiek wijkbeheerder en André van Raam die een toezichthoudende functie 

op zich heeft genomen. Het spreekt voor zich dat met beide heren de actuele zaken zijn 

doorgesproken, van bierfietsen tot Lamborghini’s!  

 

Vergaderschema 2019 

 

Besloten of met gasten:  15 januari, 19 februari, 19 maart, 16 april, 28 mei, 18 juni, 16 

juli, 20 augustus, 17 september, 15 oktober, 19 november, 17 

december 

Themavergaderingen: 22 augustus VvE’s JF Kennedylaan, 11/18 november (nog vast 

te stellen) 

In gesprek met de Wijkraad: nog te bepalen 

 

 

 

 


